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Onderwerp Raadsvragen inzake overlast padelbanen Bleiswijk

Datum 9 juli 2024

Ons kenmerk U24.02828

Geachte heer Azzouzi,

Op 13 juni 2024 heeft u raadsvragen ingediend, naar aanleiding van de inspraak van omwonenden over 
de ernstige geluidsoverlast sinds de aanleg van de padelbanen in Bleiswijk. Met deze brief geven wij u 
antwoord op uw vragen.

Vraag 1.
Hoeveel klachten heeft het college in totaal ontvangen over geluidsoverlast van de padelbanen sinds hun 
aanleg? Hoe heeft het college op deze klachten gereageerd?
Antwoord
Vanaf 1 januari 2023 tot en met 31 december 2023 ontving de DCMR namens het college als bevoegd gezag 
201 meldingen betreffende geluidsoverlast, in 2024 tot nu toe 59.

Vanaf het moment van ingebruikname (januari 2023) ontving de DCMR de meldingen. Hierop is LTV aange
schreven om de overtredingen, die zijn vastgesteld op basis van het akoestisch onderzoek, ongedaan te 
maken. De DCMR onderhoudt sinds die tijd ook contact met de woordvoerder van de omwonenden. De 
afspraak hierbij is dat de DCMR en woordvoerder elkaar op de hoogte houden als er ontwikkelingen zijn 
die van belang zijn voor omwonenden of DCMR.

LTV heeft, vooruitlopend op een maatwerkbesluit met beperkende maatregelen voor het gebruik van de 
padelbanen tussen 19:00 uur en 23:00 uur, het gebruik in de avond teruggebracht.

Vraag 2.
Heeft het college handhavingsmaatregelen genomen tegen de geluidsoverlast, zo nee, waarom niet 
ondanks de klachten?
Antwoord
Zie vraag 1, namens het college heeft de DCMR LTV aangeschreven en heeft LTV het gebruik in de avond 
beperkt.
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Vraag 3.
Is het college op de hoogte van de akoestische onderzoeken? Wat is de reactie van het college op de 
bevindingen?
Antwoord
Ja, daar zijn we mee bekend. De DCMR heeft het akoestisch onderzoek (dat meerdere malen door LTV 
aangevuld moest worden en waarbij LTV vorig jaar van adviseur wisselde en met een nieuw akoestisch 
onderzoek kwam) getoetst (o.a. op valide invoerwaarden, juiste geschetste situatie/uitgangspunten en 
rekenmethode). Uit het onderzoek blijkt dat LTV in de avondperiode niet kan voldoen aan de norm voor 
langtijdgemiddelde geluidwaarde. Hierop is een concept-maatwerkbesluit opgesteld met beperkende 
maatregelen voor het gebruik in de avond, opdat de norm niet overschreden wordt. LTV heeft hierop een 
zienswijze ingediend, de definitieve maatwerkbeschikking wordt binnenkort verstuurd.

Vraag 4.
Welke stappen onderneemt het college om de resultaten van deze onderzoeken te valideren en welke 
maatregelen worden overwogen om aan de geluidsnormen te voldoen?
Antwoord
Zie antwoord bij vraag 3.

Vraag 5.
Waarom heeft het college ervoor gekozen om de bestaande geluidsnormen op te rekken in plaats van 
fysieke maatregelen te eisen om de overlast te beperken?
Antwoord
Wij hebben er niet voor gekozen om de geluidsnorm voor padel op te rekken, wij zijn juist voornemens om 
beperkende maatregelen voor het gebruik van de padelbanen op te leggen om te borgen dat binnen de 
normen wordt gebleven.
De indruk kan gewekt zijn door de inspreker bij uw raadsvergadering d.d. 30 mei dat we de norm zouden 
versoepelen omdat LTV aangeeft in een brief aan haar leden dat de speeltijden verruimd worden.
Dit laatste klopt, omdat LTV zichzelf striktere gebruiksbeperkingen had opgelegd in de avonduren dan 
noodzakelijk om te voldoen aan de landelijke norm.

De beperkingen die aan padel worden opgelegd om te voldoen aan de normen betreffen zgn. gedragsvoor
schriften. Voor fysieke ingrepen (zoals het overkappen of andere geluidbeperkende bouwwerken) geldt 
een ruimtelijk toetsingskader, en een vergunningplicht voor de activiteit Bouwen. Fysieke maatregelen 
zoals het overkappen van banen kunnen we niet afdwingen.

Vraag 6.
Zijn er toezeggingen gedaan door de Tennisvereniging om de overlast te beperken? Kan het college 
toelichten waarom de toezeggingen niet zijn nagekomen? Wat wordt er gedaan om deze toezeggingen 
alsnog te waarborgen?
Antwoord
Er zijn geen toezeggingen door LTV gedaan. Na de eerdere aanschrijving (volgend op meldingen van 
overlast) heeft LTV het gebruik in de avonduren beperkt om binnen de wettelijke norm te blijven.
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Vraag 7.
Welke concrete maatregelen gaat het college nemen om ervoor te zorgen dat de geluidsnormen in de 
toekomst niet meer worden overschreden en om de huidige overlast te verminderen?
Antwoord
LTV ontvangt binnenkort het definitieve maatwerkbesluit waarin beperkende maatregelen voor het 
gebruik van de padelbanen in de avonduren zijn opgenomen. Hiermee wordt voldaan aan de landelijke 
regelgeving en normering.
Dit hoeft niet te betekenen dat omwonenden helemaal geen hinder of overlast meer ervaren.

Vraag 8.
Hoe heeft het college de communicatie met de omwonenden over deze kwestie aangepakt? Wat wordt er 
gedaan om ervoor te zorgen dat de zorgen van de omwonenden serieus worden genomen en dat zij niet 
genegeerd worden?
Antwoord
De DCMR onderhoudt sinds begin vorig jaar contact met de woordvoerder van de omwonenden. De 
afspraak hierbij is dat DCMR en de woordvoerder elkaar op de hoogte houden als er ontwikkelingen zijn 
die van belang zijn voor omwonenden of DCMR.
De DCMR heeft aan de woordvoerder van de omwonenden meermalen de regelgeving toegelicht en de 
beperkingen die deze regelgeving kent (o.a. stemgeluid valt erbuiten, piekbelasting ook, alleen langtijd- 
gemiddelde normen). En dat het helaas dus kan zijn dat overlast ervaren wordt, terwijl wel aan de 
normen voldaan wordt.

Vraag 9.
Welke stappen zal het college ondernemen om ervoor te zorgen dat vergelijkbare situaties in de 
toekomst worden voorkomen bij nieuwe sport- of recreatiefaciliteiten?
Antwoord
Wij onderzoeken de mogelijkheid om bij de opbouw van het omgevingsplan hier meer op te kunnen 
sturen.

Vraag 10.
Is het college op de hoogte van de beoordeling door de eigen expert van de DCMR ? hoe gaat het college 
om met de bevindingen?
Antwoord
Zie antwoord op vraag 3. Het is een landelijke verplichting om de wettelijke milieutaken op het gebied 
van vergunningverlening, toezicht en handhaving bij een omgevingsdienst onder te brengen. De DCMR is 
daarom gemandateerd om namens het college deze taken te behandelen. De DCMR houdt ons op de 
hoogte van de ontwikkelingen. Wij kunnen ons vinden in het voornemen om een maatwerkbeschikking met 
beperkende gebruiksmaatregelen voor padel af te geven zodat aan de norm wordt voldaan.
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Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen.

Met een vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders van Lansingerland

Esther Boonstra
plv. Gemeentesecretaris

drs. Pieter van de Stadt 
Burgemeester
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